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Kultur- och fritidsnämnden 2025-04-24  

Ärende 12 – Fördelning av budget för föreningsbidrag 

Snåla inte på föreningslivet en gång 
till 
Vänsterpartiet vill återigen lyfta fram vår kritik mot hur föreningsbidragen 
hanteras i kultur- och fritidsnämnden. Det är problematiskt att nämnden först 
säger att det inte finns pengar för att bevilja föreningarnas ansökningar, för att 
sedan, några veckor senare, plötsligt höja bidragen för utvalda föreningar. Detta 
skadar förtroendet för processen och gör att våra prioriteringar ser godtyckliga 
ut. Om det fanns pengar nu, varför fanns de inte då? Och varför bara till två 
föreningar? 

Det här sänder märkliga signaler både till oss politiker och till det föreningsliv som 
vi är så stolta över. När vi säger att det inte finns pengar måste vi kunna stå för 
det – och när det faktiskt finns pengar ska de fördelas på ett öppet och rättvist 
sätt. Annars riskerar vi att försvaga både beslutsprocessen och det viktiga stöd 
som föreningarna förtjänar. Fler föreningar borde ha haft möjlighet att ta del av 
medlen, och vi hade gärna sett att stödet spridits mer rättvist. Särskilt föreningar 
som jobbar med barn och unga i våra eftersatta områden behöver ett långsiktigt 
och stabilt stöd från kommunen. 

Vi vill också betona vikten av att alla beslutsunderlag – ansökningar, beräkningar 
och motiveringar – finns tillgängliga i god tid innan mötena. Att få nya uppgifter 
på själva mötet är varken rimligt eller rättssäkert. 

Vi står fast vid vår tidigare kritik och konstaterar att det beslut som fattades 
bekräftar vår oro: processen kring föreningsbidragen behöver vara mer 
transparent, förutsägbar och respektfull mot det föreningsliv som är så viktigt för 
Södertälje. 
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